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Datum 28 september 2023 

Onderwerp renovatie Rijnkade in combinatie met opvang vluchtelingen ten koste van de cruisevaart 

Ons kenmerk 23060 

 

 

Geacht College van B&W en leden van de Raad, 

 

De Rijnkade wordt vanaf het najaar 2023 ingrijpend vernieuwd. Consequentie is dat de cruisevaart 

hier gedurende de werkzaamheden niet kan aanmeren en er niet geparkeerd kan worden. Een 

locatie om de cruisevaart tijdelijk plek te bieden, is in gebruik genomen voor de opvangschepen voor 

vluchtelingen. Wij betreuren het besluit hieromtrent en de communicatie hierover met 

ondergetekenden hadden wij graag in een stadium voorafgaand aan de besluitvorming gezien.  

 

De simpele constatering dat ‘in het toeristisch seizoen van 2024 er geen ruimte beschikbaar is voor 

de cruisevaart in Arnhem’ suggereert wat ons betreft dat er weinig oog is geweest voor de 

consequenties hiervan. De cruisevaart heeft zelf geen eenvoudige alternatieven voorhanden en de 

derving van de spin off voor de stad Arnhem heeft wat ons betreft te weinig aandacht. Het is evident 

dat de economische en maatschappelijke impact van uw besluit om de kade te sluiten voor verkeer 

en de Witte Vloot te weren groot is. Het vormt een belangrijke bron van inkomsten voor Arnhem, de 

Arnhemse ondernemers en werknemers.  

 

Gezien het hier gaat om een genomen besluit door College van B&W en Raad hebben we d.d.  

26 september jl. in de werkgroep ‘Gastvrije, bereikbare binnenstad’ van PBA onze zorgen gedeeld en 

een constructief gesprek hierover gevoerd met wethouder Nermina Kundić. Aan het besluit kunnen 

we niets veranderen en dat accepteren we schoorvoetend. Maar we vragen dringend uw aandacht 

voor de toekomst van de Witte Vloot in Arnhem vanaf 2025 en -zoals het ondernemers betaamd- 

willen we samen met u kijken welke kansen er liggen voor de toekomst.  

 

We hebben d.d. 26 september jl. de volgende zaken besproken waar we concrete afspraken over  

willen maken: 

➢ De gemeente Arnhem treedt met de reders in overleg hoe we de toeristen die aanmeren 

aan de kade in de Binnenstad van Arnhem vanaf 2025 een programma ín de binnenstad 

kunnen bieden. Nijmegen biedt hen voor de toerist een volwaardig binnenstad programma 

en tot op heden is Arnhem niet tot zo’n afspraak of plan gekomen.  

 

 

 

 



 

De toeristen van de Witte Vloot worden veelal direct naar het Kröller Müller Museum en 

naar herdenkingsplaatsen in Oosterbeek vervoerd en brengen slechts een kort bezoek aan 

de Arnhemse binnenstad. Dit is ons al langer een doorn in het oog en er is nu een kans om 

het komend jaar tot andere afspraken en programmering te komen. 

➢ De toezegging dat het gaat om enkel het jaar 2024 dat de Witte Vloot niet aan kan meren. 

We zien dus graag dat de planning om de Rijnkade te vernieuwen gehaald wordt en dat er, 

mocht de vluchtelingenopvang aanhouden tot na 2024, alternatieven worden gezocht voor 

de schepen waarop we ze nu huisvesten. 

➢ Een concreet plan om de aanmeerplaatsen te ontwikkelen tot een gastvrije ‘Arnhem-

waardige’ ontvangstplek. 

➢ We stellen voor bovenstaande te vervatten in een concreet Plan van Aanpak voor 2025 en 

verder om de Rijn en Arnhem beter met elkaar te verbinden en te ontwikkelen tot een 

toeristische trekpleister waar we allemaal de vruchten kunnen plukken. 

➢ Een overleg met de ondernemers van en aan de Rijnkade om te komen tot een actieplan 

voor 2024 om de bezoekers gastvrij te kunnen blijven ontvangen ondanks de renovatie van 

de Rijnkade. 

 

Hiernaast willen we onze zorg uiten over de verplaatsing van de vluchtelingschepen bij hoogwater 

van de Nieuwe Kade naar de Nieuwe Haven. Ondernemers in de haven maken zich grote zorgen 

over het huisvesten voor zo’n grote groep ‘bewoners’ in dit risicovolle gebied. Wij vragen ons af of 

er een veiligheidsplan is of wordt opgesteld. Is dit niet het geval dan dringen wij er op aan dit alsnog 

te gaan doen in overleg met de ondernemers in de haven. Is het er wel dan dringen wij er op aan dit 

met de ondernemers in de Nieuwe Haven te bespreken. 

 

Wij zien uw reactie tegemoet en gaan graag met u in overleg over bovenstaande ‘pleisters’ die we 

hebben besproken met wethouder Nermina Kundić om de pijn wat te verzachten. Uiteraard denken 

en doen we graag mee om de plannen te verwezenlijken en kunnen we het negatieve sentiment 

ombuigen naar positieve toekomstplannen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens StAB, PBA, OKA , Aqualink 

 

 

 

 

H.R. van der Doe    W. van Kleef  

Voorzitter StAB voorzitter PBA 

 

 

 

 

W. Verberck 

Voorzitter Aqualink 

 

c.c. gemeente Arnhem, wethouder Nermina Kundic 

       gemeente Arnhem, afdeling Economische Zaken 


